Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

**~**6天5晚**桂林/阳朔/龙胜(含购物站)** 

SIC-KWL6SP

## Flight refers to: Air Asia

KUL/KWL 0720/1120 AK156 KWL/KUL 1205/1615 AK157

Tour Fare: RM399/PAX

### 行程亮点 Highlights:

- ~ 漓江 (含三星豪华船)
- ~ 布尼花海梯田 (含缆车上下+少数民 族服装体验+赠送拦门酒与长发梳 妆表演+加乌瀑布)
- ~ 尧山景区 (含缆车上下)
- ~ 体验高山流水迎宾宴+篝火晚宴

#### 美食安排 Local Meals:

- 1. 桂林米粉风味
- 2. 宫廷芋头宴
- 3. 金龙寨风味

### 指定自费 Compulsory: RMB550/=

- i. 竹筏漂流+鱼鹰捕鱼
- ii. 山水间秀
- iii. 两江四湖夜景 (车游)
- iv. 东西巷逍遥楼+尧山缆车上下

# 推荐自费 Optional:

i. \*印象刘三姐 (VIP 席位) -

### RMB298/人

ii.\*世外桃源 - RMB180/人

# 购物站 Shopping Arrangement:

丝绸馆, 玉石博物馆, 国药中心

- 1: ACF (旅游社征收费) RM30/每人
- 2: 导游司机小费 RM150/每人
- 3: 旅游保险 Travel Insurance RM10/天
- 4: 飞机票

#### 备注:

- i. 马来人 & 印度人另加 RM700/每人
- ii. 小孩不占床 RM799/每人
- iii. 小孩占床 RM999/每人
- iv. 含列明在行程内的住宿, 餐食, 观光车 付完旅费后, 我们将会处理您的订单 (司机兼导游):
- v. 我们会在出发 3 天内开微信群(司导)

# 注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

逍遥楼 象鼻山 布尼花海梯田

D<sub>1</sub> 吉隆坡 / 桂林 (L/D)

酒店: 4 ♥ 桂林桂山华星酒店或同级

象鼻山景区 是一处著名的自然风景区,这座公园以山峰形似大象鼻子而得名,是桂林市的标志性景点之一,公园 内还有一些文化遗迹和历史建筑, 为游客提供了丰富的文化体验.

伏波山景区 因为唐代曾在山上修建汉朝伏波将军马援祠而得名,一半插入江潭,另一半则枕于陆地。

桂花公社 是一个集合了餐饮,休闲,娱乐等多种功能于一体的综合性场所,以桂花为主题,将桂花的香气,文化和 美食融入其中,成为桂林市的知名景点之一.

桂林 (2.5H) 龙胜 (2.5H) 桂林

(B/L/D)

酒店: 4 ♥ 桂林桂山华星酒店或同级

布尼花海梯田(含缆车上下+少数民族服装体验+赠送拦门酒与长发梳妆表演+加乌瀑布)

是世界上著名的梯田景观之一,被誉为世界梯田之冠,丰富多彩的植被和独特的民俗风情而闻名于世.

桂林 (1.5H) 阳朔

(B/L/D)

酒店: 4 ♥ 阳朔万丽花园或同级

阳朔漓江精华段 (含三星豪华船)以其绝美的自然风光和丰富的文化内涵,成为了众多游客心中的旅游胜地 竹筏漂流+鱼鹰捕鱼表演 竹筏漂流可以让游客近距离感受桂林山水, 乘坐竹筏, 顺流而下, 欣赏鱼鹰捕鱼 的传统技艺, 感受山水美景与人类原始劳作所带来的震撼之美.

阳朔西街 以其独特的中西结合的氛围,多样的商业和丰富的夜生活,吸引了众多中外游客前来体验.

体验高山流水迎宾宴+篝火晚宴

阳朔 (1.5H) 桂林

(B/L/D)

酒店: 4 ♥ 桂林桂山华星酒店或同级

银子岩 以其独特的喀斯特溶洞景观和丰富的钟乳石群吸引了大量游客, 是桂林地区的一大旅游亮点.

少数民族村寨 以其独特的民族风情,传统文化和优美的自然景观,为游客提供了丰富多彩的旅游体验。

十里画廊(车游)有连绵起伏的山峦,秀美的田园风光,清澈的河流和古老的村落,风景如诗如画,宛如天然画廊。

月亮山 (远观) 因山顶有一个圆形的洞口,形似一轮明月而得名,是十里画廊的标志性景点.

榕杉湖景区 以其秀丽的自然风光,丰富的文化底蕴和独特的景色,成为了桂林市区内不可错过的旅游胜地.

(特别安排: 九曲桥, 古南门, 大榕树, 黄庭坚系舟处, 夜车游两江四湖)

桂林

(B/L/X)

酒店: 4 桂林桂山华星酒店或同级

玄幻山水间秀 (含独家升级超级 VIP 席) 以缤纷多彩的山水和独具魅力的少数民族文化为背景, 娓娓讲 述了在漓江河畔, 象鼻山下诗歌般的田园生活, 多维度, 全方位地展现了迷人的南国风情以及人与大自然的和谐相处.

**尧山景区 (含缆车上下)** 以其独特的自然景观和丰富的文化内涵, 成为桂林地区一大旅游亮点.

道遥楼 是中国古代建筑中的一种类型,通常指的是建在山间,水边或风景秀丽处的楼阁。逍遥楼常被建在山巅,江 畔或湖畔等风景优美的地方.

东西巷步行街 一条历史悠久的商业步行街,也是桂林市的著名景点之一.是桂林的历史文化街区之一,以其保 存完好的古建筑和浓厚的历史氛围而闻名.

D6 桂林/吉隆坡

(B)

早餐后前往桂林机场,飞往吉隆坡,结束愉快旅程



Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350** 

**KWL06SIC-SP** 6D5N Guilin /Long Sheng (Shopping)

Flight refers to: Air Asia

KUL/KWL 0720/1120 AK156 KWL/KUL 1205/1615 **AK157** 

Tour Fare: RM 399/PAX

# **Highlights:**

- ~ Yinzi Rock
- ~ Li River Cruise (includes a three-star luxury boat)
- ~ Buni Flower Sea Terraces (includes cable car, ethnic minority costume experience, complimentary welcome rice wine, long-hair dressing performance & Jiawu Waterfall)
- ~ Yaoshan Scenic Area (includes roundtrip cable car)
- ~ Experience the mountain and flowing water welcome banquet + bonfire dinner.

#### **Local Meals:**

- 1. Guilin Rice Noodles Specialty
- 2. Imperial Taro Feast
- 3. Jinlong Village Specialty Cuisine

# Compulsory: RMB550/=

- i. Bamboo Raft Drifting + Cormorant **Fishing Show**
- ii. "Shanshui Jian" Performance
- iii. Two Rivers & Four Lakes Night Tour (Drive-through)
- iv. Dongxi Alley & Xiaoyao Tower + Yaoshan Cable Car (Round Trip)

# **Optional:**

- i. "Impression Liu Sanjie" Show (VIP Seat) - RMB 298/pax
- ii. Shiwaitaoyuan (The Peach Blossom Land) - RMB 180/pax

### **Shopping Arrangement:**

Silk Museum. Jade Museum. **Traditional Chinese Medicine Center** 

- 1: ACF (Travel Agency Charges) RM30/pax
- 2: Tour Guide Driver Tipping RM150/pax
- 3: Travel Insurance RM10/ per day
- 4: Flight Ticket

- i. Malay & Indian additional RM 700/ pax
- ii. Child No Bed RM799/ pax
- iii. Child with Bed RM999/ pax
- iv. Including accommodation listed in the itinerary, meals, sightseeing car after paying we will proceed your order (driver & tour
- v. We will create the group chat within 3 days of departure

D1 KUL / Guilin

(L/D)

Hotel 4 💎 : Guilin Guishan Huaxing Hotel or similar

Elephant Trunk Hill is a famous natural scenic area, named for its mountain peak that resembles an elephant's trunk. It is one of the iconic attractions in Guilin City.

Fubo Hill Scenic Area is named after the General Ma Yuan of the Han Dynasty, half of the hill extends into the river, while half rests on land.

The Osmanthus Community is a comprehensive venue that integrates dining, leisure, entertainment, and other functions.

D2 Guilin (2.5H) Long Sheng (2.5H) Guilin (B/L/D) Hotel 4 💎 : Guilin Guishan Huaxing Hotel or similar

The Buni Flower Sea Terraces (inc cable car rides, ethnic minority costume experience, complimentary welcome wine, and long hair grooming performance, plus the addition

of Jiawu Waterfall) are one of the world's most famous terrace landscapes, acclaimed as the "Crown of the World's Terraces." Renowned for their vibrant vegetation and unique folk customs.

D3 Guilin (1.5H) Yangshuo (B/L/D) Hotel 4 💎 : Yangshuo Wanli Garden Hotel or similar

The Essence of the Li River (inc a three-star luxury boat) is a popular tourist destination, known for its breathtaking natural scenery and rich cultural heritage.

Bamboo Rafting + Cormorant Fishing Show Bamboo rafting offers tourists a close-up experience of the Guilin landscape. Drifting down the river on a bamboo raft.

West Street West Street attracts numerous domestic and international tourists with its diverse commercial offerings, and vibrant nightlife.

Experience the mountain and flowing water welcome banquet + bonfire dinner.

D4 Yangshuo (1.5H) Guilin (B/L/D)

Hotel 4 💎: Guilin Guishan Huaxing Hotel or similar

Yinzi Rock Renowned for its unique karst cave formations and abundant stalactites, it attracts numerous visitors and is a major highlight of the Guilin region.

Ethnic Minority Villages It offer tourists a diverse experience with their unique ethnic customs, and beautiful natural landscapes. **Ten-Mile Gallery (bypass)** This scenic area features rolling hills, picturesque rural landscapes,

clear rivers, and ancient villages. Moon Hill (distance view) Named for the round hole at its peak that resembles a moon, its a

signature landmark of the Ten-Mile Gallery. Rong and Shan Lakes Scenic Area Known for its beautiful natural scenery, rich cultural heritage,

and unique landscapes, this area is a must-visit destination in downtown Guilin. (Special arrangements: Nine-Turn Bridge, Ancient South Gate, Big Banyan Tree, Huang Tingjian's Boat Mooring Place, night tour of Two Rivers and Four Lakes).

Hotel 4 💎 : Guilin Guishan Huaxing Hotel or similar (B/L/X)

Magical Landscape Show (inc exclusive Super VIP seats) Amidst colorful landscapes and the unique charm of minority cultures, "Between Mountains and Rivers" tells the poetic pastoral life by the Li River and under the Elephant Trunk Hill.

Yao Mountain Scenic Area (inc cable car ride) With its unique natural landscape and rich cultural connotations, Yao Mountain Scenic Area has become a major tourist highlight in the Guilin region.

Xiaoyao Tower is a type of ancient Chinese architecture, typically referring to pavilions built in scenic locations such as mountains, watersides, or picturesque spots. It is often constructed on mountain peaks, riversides, or lakeshores, offering beautiful views.

East-West Lane Pedestrian Street is a historic commercial pedestrian street and one of Guilin City's famous attractions. It's one of Guilin's historical and cultural districts, renowned for its wellpreserved ancient buildings and rich historical atmosphere.

After breakfast, proceed to Guilin Airport back to Kuala Lumpur.

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.